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31.1.2024 - Martin Marcikán

Zprávy bez cenzury 30.01.2024

Z domova

Evropská autosabotáž

https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-01-
30&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_medium%3De-
mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_30.1.2024

Kdyby zdrojem nebylo tak respektované médium, jakým je Financial Times, bylo by těžké tomu uvěřit:
„Podle důvěrného plánu vypracovaného Bruselem, který znamená výraznou eskalaci v boji mezi EU
a jejím nejvíce proruským členským státem, bude Evropská Unie sabotovat maďarskou ekonomiku,
v případě žeBudapešť na summitu tento týden zablokuje další pomoc Ukrajině“. Pokud Viktor Orbán
neustoupí, měl by přijít na řadu „záměr vyděsit trhy, vyvolat run naforintovou měnu a prudký nárůst
nákladů na její úvěry“. Mnoho Čechů, kteří mají chování Maďarska plné zuby, by to uvítalo. Na síti X
včera převládal názor, že jde o rozumnou reakci Evropské unie a že pokud Maďarsko nechce
spolupracovat, zaslouží si trest. Nicméně už jenom zmínka záměrného vyvolání runu na měnu členské
země, což by pravděpodobně vedlo i k runu na její banky, nám zní spíše jako přání smrti ze strany
evropské byrokracie, která sešla z cesty.

„Oslizlé zelené maso. Lež, že české. Falšované sýry, otrávené těstoviny.“ Útok na ČR z EU

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Oslizle-zelene-maso-Lez-ze-ceske-Falsovane-syry-
otravene-testoviny-Utok-na-CR-z-EU-749915

Exprezident Agrární komory ČR, člen Klubu 2019 a jeden z nejvýznamnějších českých potravinářů
Zdeněk Jandejsek rozebral, jak je to s podporou zemědělců a co je potřeba k tomu, aby byla Česká
republika potravinově soběstačnější, než v současné chvíli je. Promluvil také o tom, jak je důležité
chránit zemědělskou půdu a dal za příklad státy, kde tato ochrana skutečně funguje. Nevynechal ani
zákon o potravinách a zákon o významné tržní síle, který, jak říká, má převážně řešit nekalé obchodní
praktiky maloobchodního prodeje. Dostal se i k výsledkům kontrol Státní zemědělské a potravinářské
inspekce. Zákazníky v ČR příliš nepotěší.

Belgičtí zemědělci dostávají na hektar o 160 euro více než čeští…

Jako první zmínil dotace přes EU a vysvětlil rozdíl mezi podporou takzvaných starých zemí EU a těch,
které přistoupily později, jako právě Česká republika. Jak uvedl, například podpora zemědělců v
Holandsku je 398 euro na hektar, v Belgii zhruba 400 euro na hektar, v České republice je to ale jen 240
euro na hektar.

https://www.svobodny-vysilac.cz/2024-01-30-zpravy-bez-cenzury-pouze-text/
https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-01-30&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_medium%3De-mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_30.1.2024
https://www.ft.com/content/9dabcd4b-9c64-4124-9f9c-b0c898c84c8f
https://www.theguardian.com/world/2024/jan/29/secret-eu-plan-to-sabotage-hungarian-economy-revealed-as-anger-mounts-at-orban
https://twitter.com/ErikBest/status/1751856110892421299
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„Zemědělcům bylo slibováno, že do deseti let bude mít ČR stejné podmínky v podporách jako staré
země EU. V unii jsme ale už 20 let. Národní dotace v minulém roce byly na úrovni zhruba 15 procent
oproti starým zemím,“ vysvětil Zdeněk Jandejsek a dodal. „Například u vepřového masa, drůbeže nebo
vajec došlo v minulém roce ke snížení o 40 procent oproti roku 2022.“

Vysvětlil také, že čeští zemědělci nemají problém vyrábět kvalitní české potraviny bez dotací, pokud to
tak ale bude ve všech zemích EU. „Potom Česká republika bude vyrábět nejlacinější potraviny a do
deseti let bude vývozcem kvalitních českých potravin,“ říká s tím, že v ČR jsou stále podniky, které
mohou díky velmi kvalitním výrobkům bez problémů konkurovat těm zahraničním.

Půda? Národní bohatství, ne zboží pro šmelení!

Dostal se i k zákonu o ochraně zemědělského půdního fondu, o kterém často hovoří, a zmínil nutnost
schválit zákon nový. „Není stát s kvalitní zemědělskou půdou, aby ji nechránil. Je to přece národní
bohatství, a ne zboží pro šmelení a obchod,“ vysvětlil s tím, že u nás je ale půda jen prostředkem pro
ukládání peněz, které dotyčný vydělá například v takových oborech jako je zbrojní a průmyslová výroba
nebo hutnictví či třeba i média. „Zvyšuje se cena půdy a cena pachtu bez vazby na kvalitu půdy. To vše
působí na snižování konkurenceschopnosti české zemědělské výroby,“ upozornil.
Za příklad, jak se zemědělskou půdou správně zacházet, dal Německo, Itálii nebo Francii. „Pokud
zůstane současný stav, nebude dlouho trvat a česká půda bude v rukou finančních skupin, tedy
nadnárodního kapitálu a dopadneme jako v roce 1620,“ připomněl bitvu na Bílé hoře.

„Sleva 17 procent.“ Z 89,90 na 94,90. Ale teď už je zle

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Sleva-17-procent-Z-89-90-na-94-90-Ale-ted-uz-je-zle-
749890

V českých supermarketech se mnohdy hojně vyskytují různé žlutě či červeně zvýrazněné cenovky, které
mají zákazníky nalákat na nákup zboží v akci. Ne vždy se však takovéto „akční“ zboží vyplatí nakoupit.
Stává se totiž, že zboží v regálech, označené coby zlevněné, je za běžnou či dokonce i vyšší cenu a
barevnou cenovkou s nápisem „akce“ se obchodníci snaží české zákazníky akorát ošálit.

Nekalé triky obchodníků s akčními nabídkami, které ve skutečnosti žádné zlevnění zákazníkům
nepřinášejí, jsou již o loňského potírány v rámci novely zákona o ochraně spotřebitele, stanovující jasná
pravidla, jak mohou obchody v Česku nabízet zboží ve slevě. Povinností prodávajícího je, že aby u
výrobků ve slevě spotřebitele informoval o nejnižší ceně, za kterou byl výrobek prodáván v době 30 dnů
před poskytnutím slevy, nebo od okamžiku, kdy začal výrobek nabízet, pokud je výrobek v prodeji dobu
kratší než 30 dnů.

V případě postupného zvyšování slevy z ceny výrobku může prodávající uvést nejnižší cenu, za kterou
výrobek nabízel a prodával 30 dnů před poskytnutím první slevy. Spotřebitel tak má možnost porovnat
nejnižší cenu výrobku za posledních 30 dnů a aktuální cenu výrobku po poskytnutí slevy. Tato povinnost
se nevztahuje pouze na výjimky, jimiž jsou výrobky podléhající rychlé zkáze a výrobky s krátkou dobou
spotřeby, jako jsou například některé druhy potravin, které většinou najdete označené s informací
„spotřebujte do“ či jsou určené k okamžité spotřebě.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Sleva-17-procent-Z-89-90-na-94-90-Ale-ted-uz-je-zle-749890
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Tato nová právní úprava poskytování informací o slevách z cen výrobků měla zabránit tomu, aby se i
nadále objevovaly v českých obchodech cedulky obsahující jako původní cenu naprosto vyfabulovanou
hodnotu, kterou zboží nikdy nestálo, či tomu, aby obchody bleskově zdražily a následně vrátily cenu na
původní úroveň s tím, že se jedná o „slevu“. Avšak i přesto, že úprava nabyla účinnosti již 6. ledna 2023,
si čeští zákazníci nadále všímají, že je jim supermarkety nabízeno „akční zlevněné zboží“, jež je
prodáváno za stejnou cenu jako předtím. Že se něco takového děje si mnozí nakupující všímají a při
diskusích o takovýchto „falešných slevách“častokrát zaznívá jméno obchodního řetězce Albert.

 

„Zlevněné zboží“, které ve skutečnosti ve slevě nebylo, nalezly v Albertu také ParlamentníListy.cz. A co
hůře – zejména mezi drogistickým zbožím a nápoji jsme nalezli hned několik položek, které byly
dokonce propagovány coby zlevněné, přestože u nich ceny stouply. Tuto praxi jsme navíc zjistili během
ledna v několika pobočkách řetězce.

Kupříkladu minerální voda Magnesia byla v Albertu za 15,70 Kč a cenovka ukazovala, že se jedná o
16procentní slevu z 18,80 Kč. A jaká byla skutečnost? Jak odhaluje malé písmo na spodním okraji
cenovky, zboží ve skutečnosti o 6 procent podražilo a dříve stávalo 14,90 Kč.
Pokud by tak tento řetězec skutečně nabízel 16procentní slevu, musela by původní cenovka vycházet
dle novely zákona o ochraně spotřebitele právě z této nejnižší ceny a cena akční by činila 12,50 Kč.

Slovenská republika

Zostrih videa Jana Baránka, ktorý absolútne skvele opisuje, čo sa deje na SK

https://vk.com/video499230701_456243841

SVO RF na Okrajině

ráno 29. ledna 2024

https://vk.com/wall295007132_13511

Ruské ozbrojené síly rozvíjejí úspěch jižně od Kupjanska u Tabakejevky, probíhá ofenziva ve směru na
osady Pesčanoje a Berestovoje.Ve směru na Krasnolimansk podnikly ruské ozbrojené síly několik
výsadků a postupují směrem na Jampolovku a Ternov.Jižně od Kremenné ruské ozbrojené síly navzdory
četným kamikadze bezpilotních letounů a prudkému odporu nepřítele rozvíjejí ofenzívu v oblasti malé
továrny na jihovýchodním okraji osady.Západně od Artěmovska vedou ruské ozbrojené síly ofenzivní
operace v Bogdanivce, poblíž Ivanivske (Krasnoje) a Kleščejevky.V oblasti Avdějevky AFU nezastavují
pokusy o protiútok v oblasti opevnění „Carská chota“ obsazeného ruskými ozbrojenými silami, do boje
byly vrženy nepřátelské zálohy v počtu až několika praporů pěchoty. Ruské ozbrojené síly vedou
ofenzívu východně od koksovny v oblasti zahrádkářských osad.Na Záporožské frontě pokračují protiboje
u Rabotina a Verbovoje a na Chersonské frontě bitva u Krinki. Z oblasti hlásí frontoví vojáci množství
nepřátelských dronů a silnou dělostřeleckou palbu. Naše letectvo na obou směrech používá FABy s
UMPK na soustředění AFU za frontovou linií.

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Vychca-a-sleva-Zeptali-jsme-se-v-Albertu-jak-se-z-dvojky-stala-sedmicka-Na-odpoved-stale-cekame-747381?nocache=1
https://vk.com/video499230701_456243841
https://vk.com/wall295007132_13511
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Nepřátelský analytický kanál píše: „Situace u Tabajevky a jižně od Avdějevky zůstává složitá. Ruské
ozbrojené síly dosáhly v poslední době řady taktických úspěchů. Na úseku Svatova panuje chaos,
protože pásy drží směsice různých praporů z různých brigád AFU a spolupráce mezi nimi často zůstává
velmi sporná.“
Sergej Lavrov k reakci na havárii Il-76:

https://vk.com/video657895158_456247302

„Pamatujete si, jak na tuto zprávu reagovalo ukrajinské vedení? Nejprve hurá-patrioti zveřejnili na
internetu slavnostní nahrávky – Ukrajina opět porazila ruské agresory, a jakmile se zjistilo, že letadlo
vezlo 65 příslušníků ozbrojených sil ze zajetí, aby se vrátili do vlasti, tón se okamžitě změnil a všichni
začali jedním hlasem říkat, že jde o ruskou provokaci. Zelenskyj, kterému tam říkají prezident,
požadoval mezinárodní vyšetřování. A kde je to vyšetřování? Kde jsou jeho páni? Reagovali alespoň
nějak na toto volání? Ne, protože oni vůbec nemají rádi mezinárodní vyšetřování.“

Novinky

https://vk.com/wall722877106_13655

 
V Rusku

 TASS s odkazem na orgány činné v trestním řízení uvádí, že údaje z letových zapisovačů letounu Il-76
sestřeleného AFU v Belgorodské oblasti potvrzují vnější dopad na něj. Poznamenává se, že analýza
údajů „černých skříněk“ pokračuje.

Ruský ministr obrany Sergej Šojgu přijel do Jekatěrinburgu, aby zkontroloval plnění státní obranné
zakázky podniky obranného průmyslu ve městě.

Ve světě
 Taras Kremin, zmocněnec pro ochranu státního jazyka Ukrajiny, oznámil plány na otevření kurzů

ukrajinštiny pro vojáky AFU. Důvodem pro takové rozhodnutí je podle něj časté porušování tzv.
jazykového zákona země.

Financial Times uvedly, že západní obranné společnosti potřebují dva roky na to, aby zvýšily výrobu
munice pro Ukrajinu a dohnaly v tomto ohledu Rusko. Podle listu je nedostatek zejména munice spojen
s nedostatkem kvalifikovaných odborníků.

Le Temps citoval představitele ukrajinského ministerstva obrany, podle něhož ukrajinské ozbrojené síly
nejsou schopny rychle nahradit ztráty a nový zákon o mobilizaci, pokud bude přijat, „vyvolá pouze
nespokojenost“. Poznamenává se, že ukrajinský prezident Volodymyr Zelensky „si je toho vědom a
obává se o svou popularitu“.

Šéf parlamentního výboru pro hospodářský rozvoj Dmytro Natalukha prohlásil, že 3,4 milionu Ukrajinců
se skrývá před úřady země, aby nebyli odvedeni do ozbrojených sil.

Zerkalo Nedeli citoval zdroje z okolí Valerije Zálužného, podle kterých mu Volodymyr Zelensky při
osobním setkání s generálem nabídl rezignaci, ale ten odmítl sepsat rezignační zprávu a řekl, že „to

https://vk.com/video657895158_456247302
https://vk.com/wall722877106_13655
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nehodlá udělat“.
Na společné tiskové konferenci ve Washingtonu s generálním tajemníkem NATO Jensem
Stoltenbergem vystoupil americký ministr zahraničí Anthony Blinken s několika prohlášeními:

 – americká administrativa začala na bojišti na Ukrajině pozorovat důsledky zastavení dodávek zbraní
Kyjevu;

 – „dveře NATO zůstávají Kyjevu otevřené“, přičemž nebyl upřesněn žádný časový plán navrhovaného
vstupu Ukrajiny do aliance;

 – bez souhlasu amerického Kongresu s další pomocí Kyjevu budou ohroženy všechny výdobytky
Ukrajiny podporované Západem;

Šéf GUR ukrajinského ministerstva obrany Kirill Budanov uvedl, že občané země, kteří jsou nyní
mobilizováni, „nemají prakticky žádnou motivaci, což činí koeficient jejich efektivity téměř nulovým“.

Poslanec ukrajinského parlamentu Serhij Nagorňak uvedl, že nový zákon o mobilizaci na Ukrajině může
být přijat nejdříve v březnu 2024. Podle poslance mají nyní armádní brigády „vážný nedostatek“, takže
mobilizace je „kriticky nutná k doplnění stávajících brigád“.

Šéf zahraničněpolitické služby EU Josep Borrell uvedl, že obranný průmysl členských států EU není
kvůli NKÚ na potřeby Ukrajiny připraven.
„Miesto stretnutia“

https://vk.com/video630856485_456293020

Na začiatku roku 2000 mali Spojené štáty a Rusko dobré vzťahy. V roku 2000 mal Bill Clinton dokonca
prejav v Štátnej dume. A v roku 2001 vo Washingtone si Putin spolu s Georgeom W. Bushom vypočul
uzavretú správu šéfa Pentagonu. Predtým sa na takéto stretnutia nemohli zúčastniť zahraniční lídri.

Vzťahy sa však začali zhoršovať po tom, čo Spojené štáty oznámili plány na rozmiestnenie systému
protiraketovej obrany v Poľsku.

Hovoríme o tom, prečo sa vzťahy medzi Ruskom a Západom zhoršili.
Evropa

Za ohlušujícího ticha velkých médií (dnes je to prakticky synonymem s „fašistických“) probíhá
ve Francii revoluce.

https://vk.com/video630856485_456293020
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Watch Video At: https://youtu.be/TGxvYH4-oF8

Už i podstatná část policie je tam tak nakrknutá, že to tiše podporuje tím, že proti protestujícím nijak
nezasahuje, když se rozstřikují výkaly na výkaly…pardon, výkaly na vládní budovy.

 I těm našim lepšolidem by měnší koupel ve výkalech asi prospěla, aby si vyzkoušeli, co provádějí vůči
95% populace…

 

Nemeckí farmári blokujú dopravu na diaľnici pri Stuttgarte.

https://vk.com/wall295007132_13513

Protesty prebiehajú po celom meste, farmári okrem iného zasypali jednu z ciest hnojom.

Francúzski farmári včera začali „obliehanie“ Paríža, plánujú zabrániť zásobovaniu potravinami aspoň na
päť dní. Počet demonštrantov sa po víkende strojnásobil a v pondelok dosiahol 9 tisíc, informuje Rádio
Európa 1. Úrady sa obávajú, že protesty budú ešte väčšie.

Bjorn Andreas: Povinné odvody do armády? Varování a výzva pro všechny

https://otevrisvoumysl.cz/bjorn-andreas-povinne-odvody-do-armady-varovani-a-vyzva-pro-vsechny/

Ve zkratce…

Bjorn Andreas, autor románů a tvůrce videí z Norska, komentuje šíření strachu a snahy politiků a vlád v
Evropě a USA vtáhnout lidi do války s Ruskem. V tomto videu vyzývá lidi, aby se nenechali
zmanipulovat a aby si odpověděli na některé zásadní otázky týkající se možných odvodů do armády.

Brusel už nie je rovnaký.

https://youtu.be/TGxvYH4-oF8
https://vk.com/wall295007132_13513
https://otevrisvoumysl.cz/bjorn-andreas-povinne-odvody-do-armady-varovani-a-vyzva-pro-vsechny/
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https://vk.com/video630856485_456293037

Už sa posrali.

Predstavitelia EÚ postavili protifarmárske bariéry…..

ako keby im to nejak pomohlo tej satanskej grupe……
 Budete horieť v tom molochovom dome vy Bruselska šľachta

Srbská armáda obdržela systém elektronického boje Repellent ruské výroby.

Včera ho přivezl egyptský letoun IL-76, protože naše letadla nemají přístup do Evropy.

https://vk.com/wall295007132_13524

Ľuboš Blaha

BRUSEL ČELÍ NAJVÄČŠIEMU ŠKANDÁLU VO SVOJEJ HISTÓRII – PLÁNOVALI EKONOMICKY
ZLIKVIDOVAŤ MAĎARSKO?!

Ak sa potvrdí článok z britských Financial Times, že Európska komisia plánovala ekonomicky zničiť
Maďarsko, ak Maďari nepodporia balík pomoci pre Ukrajinu, bude to ten najväčší škandál, akému Brusel
čelil od začiatku európskej integrácie.

1. Ak v EÚ funguje takéto bohapusté vydieranie, potom členské štáty reálne fungujú ako kolónie.

2. Keď sa impériu znepáči kolónia, dokáže ju ekonomicky vypnúť. Nulová suverenita, nulová sloboda.
Das Neue Europa.

3. Buď poslúchnete vojnových štváčov z Bruselu alebo vás zlikvidujú. Takto to vyznieva z tajného
dokumentu, o ktorom píšu americké médiá. To je hrôza.

4. Ak takto fungujú technokrati v Bruseli, potom sa pýtam, či EÚ vedie vojnu proti svojim členským
štátom – lebo plánovať ekonomickú likvidáciu inej krajiny, to je vojnový akt.

5. Odkiaľ zobrali technokrati z Bruselu mandát na to, aby plánovali likvidáciu maďarskej ekonomiky?

6. Odkiaľ berú mandát na to, aby sa de facto pokúšali cez brutálny ekonomický nátlak o režimovú
zmenu?

7. Už v prípade Poľska bol jedným z dôvodov, pre ktorý vyhrala voľby probruselská opozícia, že Brusel
trestal predošlú poľskú vládu ekonomickými zbraňami – priznáva to britský The Economist.

8. V prípade Maďarska doposiaľ Brusel ekonomickým vydieraním neuspel a Orbán má podporu drvivej
väčšiny Maďarov. Ako sa Brusel opovažuje trestať Maďarsko za demokratické rozhodnutia a suverénnu
politiku?

https://vk.com/video630856485_456293037
https://vk.com/wall295007132_13524
https://vk.com/id708437710
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9. Opakujem – ak sa potvrdí, že Financial Times disponuje dokumentom z EÚ, v ktorom sa plánovalo
ekonomicky zničiť Maďarsko, EÚ môže čeliť obvineniam zo surového imperializmu – bez akéhokoľvek
demokratického mandátu.

10. Mala komisia mandát od lídrov členských štátov? Nie. Mala mandát od kohokoľvek? Nie. Má mandát
na imperiálnu politiku voči členským štátom? Nie, prepánajána, nie!

11. Kvôli vojne proti Rusku sú ochotní urobiť čokoľvek. Aj znásilniť základné princípy, na ktorých stojí
európsky projekt – to je šialené.

12. My, Slováci, stojíme za Maďarskom a odmietame takéto flagrantné porušovanie národnej suverenity.
A demokracie. A mieru!

13. A ak sa potvrdí, že technokrati v Bruseli takýto vojnový akt voči nášmu susedovi naozaj plánovali,
potom musí byť voči Komisii vyvodená zodpovednosť – exemplárna zodpovednosť.

14. To, čo si dovoľujú v poslednom čase európske inštitúcie, či už Komisia alebo Európsky parlament, je
cez všetky čiary.

15. Keď EP kvôli Šimečkovcom útočil na Slovensko a šíril o nás lži, Maďari sa nás zastali. Teraz je rad
na nás, aby sme sa my zastali Maďarska.

Dnes chcú ekonomicky zlikvidovať Maďarsko, zajtra to môžeme byť my, pozajtra niekto iný, kto nebude
poslúchať.

Bráňme si našu suverenitu pred svojvôľou úradníkov, nič viac nechceme!

Dvě „novo Němky“ se pohádaly v německé reality show. Muslimka poslala černošku zpátky do
pralesa…

V reality show „Ich bin ein Star – Holt mich hier raus! (jsem hvězda – dostaň mě odsud) německé
soukromé televize RTL došlo k bizarnímu skandálu. Zreality show byla vyloučena jistá „německá“
modelka jménem Janina Youssefian (muslimského původu), protože jinou „novo Němku“
jménem Linda Nobat, která je zase černá jako bota, poslala otevřeně zpátky do pralesa ( „geh doch
in den Busch zurück!“). Obě modelky nového barevného Německa se v show pohádaly a začala padat
ostrá slova a dokonce došlo i tento typ rasismu.

To přirozeně nemohla pokroková RTL TV nechat jen tak a Youssefian hned vyloučila. Ta se oficiálně
musí omlouvat a stěžuje si, že přece o nic nešlo. Jenže ten parní válec boje proti „rasismu a
předsudkům nyní začíná požírat i příslušníky vyvolených menšin. Zkrátka likvidace bílého Němce občas
nabere bizarní podobu.

Přirozeně problém není u neomarxistických aktivistů v RTL. Ti přece neomarxismus nevymysleli, ani
ho nezačali propagovat a podporovat. To byla trochu jiná parta a dokonce si oficiálně říká
vyvolení. Němci by měli povstat a říci jim DOST. Dokáží to ještě, nebo už je Německo ztraceno?

Ze světa

https://jungefreiheit.de/kultur/gesellschaft/2022/rassismus-eklat-im-dschungel-camp-rtl-wirft-teilnehmerin-raus/
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Joe Biden se agresivně zasazoval o bombardování Jugoslávie.

https://vk.com/video655367599_456242223

Senátor Biden v roce 1999 silně podporoval bombardování Jugoslávie bez souhlasu OSN.

Djokovič, kterému tehdy bylo 12 let, vzpomíná, jak strašidelné bylo, když Bidenovy bomby dopadly na
jeho dům.

V roce 1999 NATO bombardovalo Jugoslávii 78 dní bez souhlasu OSN a shodilo více než 28 000 bomb,
včetně bomb s ochuzeným uranem a kazetové munice, přičemž zahynulo přes 2000 civilistů a více než
250 000 lidí bylo vysídleno.

Ti samí lidé, kteří Djokoviče z humánních důvodů nutili k očkování, z „humanitárních“ důvodů
bombardovali jeho zemi.

Americký ministr zahraničí Antony Blinken – Bojí se vyslat „špatný signál“ Putinovi:

https://vk.com/video722877106_456242829

Abychom zajistili, že každý z nás udělá to, co je nezbytné, aby nadále zajistil úspěch Ukrajiny a
strategickou porážku Ruska, je životně důležité, aby Kongres schválil žádost prezidenta Bidena o více
financování. Jednoduše řečeno, bez této žádosti o dofinancování bude ohroženo vše, čeho Ukrajinci
dosáhli, co jsme jim pomohli dosáhnout. Bez této žádosti vyšleme mocný, špatný signál všem našim
protivníkům, že to s obranou svobody, obranou demokracie nemyslíme vážně. A to bude pro Vladimira
Putina potvrzením, že nějak vydrží déle než Ukrajina a déle než my. To se nestane. Musíme zajistit, aby
se to nestalo.

Chorota vajrus, kočkování

Česko zažívá epidemii srdečních chorob. Lékaři jmenují tři hlavní důvody

https://tn.nova.cz/zpravodajstvi/clanek/539508-cesko-zaziva-epidemii-srdecnich-chorob-lekari-jmenuji-
tri-hlavni-duvody?campaignsrc=tn_clipboard

Česká republika zažívá extrémní nárůst případů srdečního selhání, uvedli lékaři z pražského IKEMu na
tiskové konferenci ke 40. výročí transplantace srdce v Česku. Jde podle nich doslova o epidemii a v
následujících letech mají přibýt stovky tisíc nemocných. Hlavní důvody jsou tři.

Srdeční selhání postihuje stále více Čechů. Jde přitom o vážné onemocnění, jehož prognóza je
závažná, upozornil profesor Vojtěch Melenovský, který je vedoucím Oddělení srdečního selhání v
Institutu klinické a experimentální medicíny (IKEM). 

Podle lékaře je to závažný problém pro celý zdravotnický systém. „Odhaduje se, že máme v České
republice 350 tisíc nemocných a incidence výrazně narůstá. Za posledních deset let došlo k nárůstu
přibližně o 50 %,“ uvedl Melenovský. Podle něj jde doslova o epidemii srdečního selhání v rozvinutých
zemích.

https://vk.com/video655367599_456242223
https://vk.com/video722877106_456242829
https://tn.nova.cz/zpravodajstvi/clanek/539508-cesko-zaziva-epidemii-srdecnich-chorob-lekari-jmenuji-tri-hlavni-duvody?campaignsrc=tn_clipboard
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Jedním z hlavních důvodů je podle něj stárnutí populace. „Do věku 60 let je to vzácné onemocnění a
pak začne prudce narůstat. Jak naše a evropská populace stárne, tak masivně narůstá počet srdečních
selhání,“ popsal profesor.

Dalšími kritickými faktory jsou především obezita a diabetes. Prognóza pacientů se srdečním selháním
přitom není vůbec dobrá. Po první hospitalizaci kvůli tomuto problému přežívá pět let jen polovina
pacientů, vyplývá z dat irských lékařů. 

 
Floridský generální lékař: „Manažeři společnosti Pfizer stráví zbytek života ve vězení“

Pokud jste v „době covidové“ sledovali dění ve světě, tak pak dobře víte, že právě americká Florida byla
jakousi oázou „normálnosti“ ve světě šílenství. V době, kdy jinde lidem vnucovali roušky, rozestupy,
genové injekce a covid pasy a v mnoha zemích zaváděli drakonické lockdowny, byla Florida zcela
svobodným územím, kde se hromadně pálily roušky, covid pasy byly dokonce zakázány a vše bylo
otevřené.

Co se týká genových injekcí, tak ty byly čistě dobrovolné, nikdo do nich nebyl nucen a před časem bylo
dokonce vydáno varování, že zejména pro mladé muže jsou injekce velmi nebezpečné.

Prohlášení Reinera Füllmicha: Další informace k jeho kauze

Nedávno jste si zde mohli přečíst podrobné vysvětlení Reinera Füllmicha k jeho kauze. Německý
právník zůstává i nadále v německé vazební věznici, kde strávil i vánoční svátky. Nyní přináším další
pokračování jeho prohlášení – konkrétně 2. část, příště si přineseme 3. část a prohlášení jeho obhajoby.

Dále již Reiner Füllmich:

Zprávy bez cenzury aktuality / bez cenzury / Informace / Studio Kadaň / SVCS / Svobodný vysílač CS
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